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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 
konaného dňa 15. decembra 2022 

 
 
Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 
Mgr. Anetta Kalapos, hlavná kontrolórka 

        
Poslanci : Ing. Marta Vozáriková 
  Mgr. Tibor Mészároš 
  Pavol Koči 
  Ján Kovács 
  Zita Baloghová 
  Gejza Tipcsák 
  Eva Kissová 
  Mgr. Norbert Demeter 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 
skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 
Predložil program rokovania MsZ. 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili program rokovania MsZ v Čiernej nad Tisou. 

 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľa určuje:    PhDr. Tünde Butkyová  
 
MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Pavol Koči 
       Mgr. Norbert Demeter 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
3. Schválenie návrhovej komisie 
 
Návrhová komisia:     Mgr. Tibor Mészároš 
       Ing. Marta Vozáriková 
       Ján Kovács 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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4. Rozpočet na rok 2023 
 
 Primátor mesta predložil rozpočet na rok 2023, ktorý každý poslanec obdŕžal 
v materiáloch. Dodal, že rozpočet je pružný, to znamená ak v priebehu roka budú návrhy zo 
strany poslancov, tak je možnosť presunu financií medzi položkami.  
 Stanovisko k rozpočtu predložila aj hlavná kontrolórka mesta, ktorá vo svojom 
stanovisku odporúča MsZ schváliť rozpočet na rok 2023. 
 
 Prítomní poslanci brali na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k predloženému 
rozpočtu mesta Čierna nad Tisou na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025.  
 
 Tipcsák sa vyjadril, že niektoré veci v rozpočte mu nie sú jasné, konkrétne dotácia pre 
MPS s.r.o. vo výške 336 tis. EUR. Vyjadril sa, že cesty a chodníky na ul. Trakanskej sú 
v katastrofálnom stave, má pocit, že MPS s.r.o., neudržiava túto časť mesta v poriadku. Dodal, 
že deň pred konaním MsZ sa tam stal úraz, kedy jedna pani spadla na chodníku a zlomila si 
ruku.  Ďalej povedal, že nedá sa prejsť ani ku kontajnerom, také je tam blato.  
 Ing. Vozáriková odpovedala, že riaditeľkou a konateľkou na MPS s.r.o. je cca 2 týždne. 
Na najbližšie zasadnutie MsZ predloží hospodárenie podniku poslancom MsZ. Uviedla, že 
podnik sa stará o mesto priebežne sa posypovali chodníky aj cesty zmesou štrku a soli. Dodala, 
že požiadala aj príslušníkov MsP, aby v rámci svojej hliadkovej činnosti upozornili ju ako 
riaditeľku MPS, keď niekde náhodou nie je posypaná cesta, chodník, alebo niečo nie je 
v poriadku, ale snaží sa zabezpečiť čistotu a poriadok na celom území mesta. Zároveň poprosila 
aj poslancov o spoluprácu a keď niekto z nich uvidí niečo čo sa nepozdáva v rámci údržby, aby 
na to upozornili.  
 Kovács uviedol, že cesty a chodníky na ul. Trakanskej boli témou už aj na minulých 
zasadnutiach MsZ. Určite sa to riešiť bude, ale treba na to financie, ktoré v súčasnosti nie sú.  
 Ing. Vozáriková dodala, že financie boli potrebné na zabezpečenie chodu iných 
dôležitejších vecí ako napríklad školské zariadenia.  
 Baloghová sa pýtala, koľko by vyšla oprava cesty desať, či státisíce? 
 Primátor mesta odovedal, že určite by to boli státisíce. Dodal, že keď sa budovala 
čerpacia stanica na ul. Trakanskej volal mu majiteľ, že si robil asfaltovú cestu a ešte mu ostal 
asfalt, kde by to mohol položiť. Dohodli sa, že zvyšný asfalt sa položí na ul. Trakanskej, čo sa 
aj udialo. Teraz nie sú na to finančné prostriedky, lebo mesto musí počítať so zvýšením financií 
na energie, ale určite ak sa uvoľnia nejaké finančné prostriedky tak sa bude robiť aj cesta na ul. 
Trakanskej.  
 Tipcsák vyjadril svoju nespokojnosť, že ak má mesto MPS s.r.o., prečo bolo potrebné, 
aby požiarny rebrík na kultúrny dom montovala firma Dauni plus s.r.o.. Ďalej uviedol, že vchod 
do MŠ je v katastrofálnom stave, žľaby sú plné lístia a zo strechy visia cencule, ktoré sú životu 
nebezpečné. Pýtal sa, kde je údržbár, prečo to nie je udržiavané. 
 Primátor mesta súhlasil s otázkou p. Tipcsáka. Dodal, že plánuje sa s rekonštrukciu 
telocvične a tým, aj  vchod do MŠ. Uviedol, že upozorní na súčasnú situáciu riaditeľku ZŠ.  
 Tipcsák sa pýtal, či iný šport ako futbal na území mesta nie je? Prečo mesto dotuje len 
futbal a SRZ dostal dotáciu len 1000 €. 
 Primátor mesta odpovedal, že bola im poskytnutá dotácia vo výške, ktorú žiadali. Ďalej 
uviedol, že na území mesta okrem futbalu sa nevykonáva iný šport. 
 Keďže viacej pripomienok nebolo primátor mesta požiadal návrhovú komisiu 
o predloženie návrhu na uznesenie.  
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Prítomní poslanci jednohlasne schválili predložený rozpočet mesta Čierna nad Tisou 
na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025. 

 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
5. Návrh VZN č. 3/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 
materskej školy, žiaka základnej umeleckej školy, školského klubu detí 
a školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad Tisou 
 
 Prednosta úradu informoval, že VZN č. 3/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na dieťa materskej školy, žiaka základnej umeleckej školy, školského klubu detí 
a školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad Tisou bolo vypracované na 
základe predloženého rozpočtu jednotlivých školských zariadení. VZN bolo zverejnené 
v súlade so zákonom, neboli podané žiadne pripomienky.  
 Primátor mesta dodal, že sa VZN každý rok schvaľuje stále na nasledujúci rok.  
 

Prítomní poslanci sa jednohlasne uzniesli na Všeobecnom záväznom nariadení č. 
3/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, žiaka základnej 
umeleckej školy, školského klubu detí a školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Čierna nad Tisou.  
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
6. Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2022, ktorým sa mení a dopĺňa 
všeobecne záväzné nariadenie mesta Čierna nad Tisou č. 4/2021 o poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 

Prednosta úradu informoval, že VZN č. 4/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 
Čierna nad Tisou č. 4/2021 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady bolo 
zverejnené v súlade so zákonom, neboli podané žiadne pripomienky. Dodatkom VZN je 
navýšenie o 10 %. Súčasná zmluva na vývoz TKO končí v júni 2023 a následne bude treba 
vysúťažiť nového dodávateľa. Primátor mesta dodal, že 10 % navýšenie činí € 2,26 na osobu.  
 Tipcsák sa pýtal, že aká je platobná disciplína občanov a či sa robia nejaké kroky voči 
neplatičom. 
 Prednosta úradu odpovedal, že platobná disciplína je zlá. Odkedy platí exekučná 
amnestia sa exekúcie zastavili, ale mesto aj tak muselo zaplatiť náklady exekútora. Dodal, že 
problém je v tom, že ak je občan poberateľom sociálnej dávky exekúcia sa zastavuje.
 Tipcsák sa vyjadril, že pre pracujúceho je navýšenie o € 2,26 prijateľné, ale podľa neho 
pre dôchodcu s € 330,-- dôchodkom je to problém.  
 Ing. Vozáriková odpovedala, že táto cena je veľmi dobrá, lebo do budúcnosti to bude 
ešte vyššia, ak sa vysúťaží nový dodávateľ a pol roka to bude musieť navyše potiahnuť mesto. 
 Tipcsák navrhol zverejniť na úradnej tabuli zoznam neplatičov. 
 Primátor mesta informoval, že nie je to také jednoduché odkedy platí zákon ochrany 
osobných údajov, ale určite budú hľadať možnosti na zverejnenie. Uviedol, že posledné dni 
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podpisoval exekučne výzvy a mnohí z poslancov by sa čudovali, kto každý bol medzi 
neplatičmi z občanov mesta.  
 Kissová navrhla dať TKO na SIPO, možno by bola vyššia platobná disciplína.  

Prednosta dodal, že DzN má lepšiu vyberateľnosť, tam je oveľa lepšia platobná 
disciplína zo strany občanov.  
 Mészáros dodal, že aj pri TKO sú určité zľavy a ceny sa menia podľa toho, či sú to 
študenti, dôchodcovia, občania so ZŤP a podobne. 
 
 Prítomní poslanci sa jednohlasne uzniesli na Všeobecnom záväznom nariadení č. 
4/2022, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Čierna nad Tisou č. 
4/2021 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
  
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
  
7. Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa 
všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2022 o výške príspevkov na čiastočnú 
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Čierna nad Tisou 
 

Prednosta úradu informoval, že všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2022, ktorým sa 
mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2022 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu 
nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad 
Tisou bolo zverejnené v súlade so zákonom, neboli podané žiadne pripomienky. Dodal, že 
z dôvodu zvýšenia energií bol podaný návrh vedúcej ŠJ na zmenu tarifných pásiem, ktoré určilo 
MŠVVaŠ SR.  

Tipcsák sa vyjadril, že € 1,90 za stravu v MŠ je podľa jeho názoru veľa, pretože ak 
rodičia majú 2 – 3 deti, tak je to dosť veľká suma. Zdalo sa mu veľa aj pre učiteľky MŠ 
navýšenie z € 1,09 na € 2,20. 

Balogová sa vyjadrila, že nie je to veľké navýšenie pre rodičov. Dodala, že ceny išli 
hore. 

Prednosta uviedol, že predtým platili učiteľky  € 1,41, mohli platiť € 1,09 ak bol aj 
príspevok zo sociálneho fondu.  

Tipcsák uznal, že áno mohol tam byť aj príspevok zo sociálneho fondu. Uviedol však, 
že je potrebné dodržiavať aj gramáž pri vydávanej strave tak pre deti ako aj pre učiteľov. 
Navrhol, urobiť poslaneckú kontrolu v čase vydávania stravy.  

 
Prítomní poslanci sa jednohlasne uzniesli na Všeobecnom záväznom nariadení č. 

5/2022, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Čierna nad Tisou č. 
1/2022 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad Tisou. 
  
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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8. Doplnenie členov komisií pri MsZ 
 
 Primátor mesta informoval, že predsedovia jednotlivých komisií podali návrhy na 
doplnenie členov komisií pri MsZ. Požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh uznesenia 
na doplnenie členov jednotlivých komisií.  
 Ing. Marta Vozáriková prečítala návrh zloženia jednotlivých komisií: 
 
Športová a kultúrna komisia: 
Ing. Marta Vozáriková, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Štefan Ballók, Brigita Bérešová, 
Felicitas Fodorová 
 
Finančná a podnikateľská komisia 
Ing. Marta Vozáriková, Aneta Tolvajová, Gabriela Gdovinová, Mgr. Zuzana Drahomerecká 
 
Komisia pre verejný poriadok a ochranu životného prostredia 
Mgr. Norbert Demeter, Jozef Laczkó, Alexander Gilányi, Mária Kecskésová 
 
Sociálna a bytová komisia 
Zoltán Kövér, Mária Antalík, Mária Kecskésová, Terézia Petriková 
 
 Tipcsák sa vyjadril, že sa cíti diskriminovaný, nakoľko ani on ani poslankyňa Baloghová 
nie sú členmi ani jednej z komisií. 
 Primátor mesta odpovedal,  že je možné rozšíriť jednotlivé komisie aj v priebehu roka 
a každý môže z poslancov spolupracovať v jednotlivých komisiách, aj keď  nie je členom danej 
komisie. Navyše dodal, že ak by niektorý z členov neplnil svoje úlohy je možnosť výmeny 
člena, resp. doplnenie členov do komisií. 
  

Prítomní poslanci jednohlasne schválili doplnenie členov do komisií nasledovne: 
Športová a kultúrna komisia: 
Ing. Marta Vozáriková 
Mgr. Norbert Demeter 
Eva Kissová 
Štefan Ballók 
Brigita Bérešová 
Felicitas Fodorová 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili doplnenie členov do komisií nasledovne: 

Finančná a podnikateľská komisia 
Ing. Marta Vozáriková 
Aneta Tolvajová 
Gabriela Gdovinová 
Mgr. Zuzana Drahomerecká 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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Prítomní poslanci jednohlasne schválili doplnenie členov do komisií nasledovne: 

Komisia pre verejný poriadok a ochranu životného prostredia 
Mgr. Norbert Demeter 
Jozef Laczkó 
Alexander Gilányi 
Mária Kecskésová 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili doplnenie členov do komisií nasledovne: 

Sociálna a bytová komisia 
Zoltán Kövér 
Mária Antalík 
Mária Kecskésová 
Terézia Petriková 
 
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
9. Objednávka Memphis – aktualizácia 
 
 Primátor mesta informoval, že je povinnosť mať uzavretú takúto zmluvu, prebehne 
migrácia dát pod iným prehľadávačom. 
 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili objednávku č. 15/2200069. 
  
(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 
Kovács, Mgr. Tibor Mészáros, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková proti – 0 poslancov; 
zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
 
10. Rôzne 
 
 Kováč informoval, že sa chystá pinpongový turnaj, ale nemajú vhodné priestory. 
Dotazoval sa, či by sa nedalo niečo poriešiť s riaditeľkou ZŠ, či by nevedela pomôcť. 
 Tipcsák navrhol urobiť niečo aj pre deti, či už letný tábor vo forme denného tábora. 
Financie presunúť z futbalu aj na iné akcie.  
 Ing. Vozáriková uviedla, že mesto bolo stále otvorené a vyhovelo ak bol záujem, ale 
nebol záujem. Dodala, že mnohí z učiteľov po ukončení školského roka už je rád, že odchádza 
po náročnom období na dovolenku, ale určite sa mesto nikdy nebránilo a pomohlo ako vedelo.   
 Tipcsák uviedol, že aj on sám by bol ochotný v rámci svojej nadácie zasponzorovať, ak 
bude požiadavka a tiež by ľudia mohli prispievať 2 % z daní.  
 Baloghová informovala, že z vlastných zdrojov financuje a zabezpečuje tanečný krúžok 
pre nadané rómske deti. Platí učiteľa aj priestory. Požiadala, ak by bolo možné nájsť vhodné 
priestory pre tento krúžok, aby aspoň za priestory nemusela platiť z vlastného.  
 Primátor mesta požiadal o počet detí a ako často je tento krúžok, aby mesto mohlo 
pouvažovať nad vhodnými priestormi. 
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 Baloghová odpovedala, že záujem je stále väčší, ale v súčasnosti ide o cca 10 až 12 detí 
a krúžok je raz v týždni v čase od 13,00 do 16,00 hod. Sú to zväčšia žiaci ZŠ s VJM v Čiernej 
nad Tisou. 
 Primátor mesta informoval prítomných, že v utorok 21.12.2022 poobede sa uskutoční 
na námestí pred budovou Mestského úradu spoločné zdobenie vianočného stromčeka, na ktorý 
pozval prítomných. Uviedol, že pôvodný plán bolo vystúpenie aj žiakov jednotlivých školských 
zariadení, ale z dôvodu vysokej chorobnosti deti dôjde od 19.12.2022 k zatvoreniu škôl, tak sa 
od tejto myšlienky upustilo.  
 Mgr. Mészároš pripomenul prítomným poslancom, aby nezabudli podať daňové 
priznania.  
 Tipcsák sa informoval ohľadom zabezpečovania verejného poriadku, pýtal sa na to aké 
sú vzťahy s náčelníkom MsP. Dodal, že ak nemá náčelník voľné ruky, tak nemôže 
zabezpečovať poriadok na území mesta. Podľa neho je hlavným zámerom MsP čistota 
a poriadok. 
 Primátor mesta informoval, že mal stretnutie s náčelníkom MsP aj príslušníkmi MsP, 
kde sa dohodli, že vzhľadom na blížiace sa sviatky, bude sústredená pozornosť na zabezpečenie 
verejného poriadku, zábavnú pyrotechniku a poriadok okolo kontajnerov. 
 Baloghová navrhla spoluprácu, vyjadrila sa, že nie je v MsZ ako nepriateľ, ale rada by 
spolupracovala s mestom. 
 Primátor mesta súhlasil s poslankyňou Baloghovou, že dôležitá je spolupráca. 
 Tipcsák navrhol kamerový systém urobiť  ako chránené pracovisko, dodal, že je 
potrebné dať prácu mladým občanom mesta. 
 Bc. Fejko informovala, že na MsP už pracovalo mnoho občanov mesta, ktorí však 
zmenili zamestnanie. Vyhlásil, že všetci mestskí policajti boli požiadaní o zabezpečenie 
verejného poriadku, poriadok okolo kontajnerov, bezdomovcov a zábavnú pyrotechniku. 
Uviedol, že toto sú teraz hlavné priority, na ktoré sa treba zamerať a dodržiavať.  
 Primátor mesta vyjadril svoj nesúhlas s firmou, ktorá zabezpečuje odchyt túlavých psov. 
Uviedol, že bude sa snažiť na túto úlohu zazmluvniť inú firmu, ktorá by si plnila svoje úlohy, 
napriek tomu, že je ťažké zohnať na okolí takúto firmu. 
 
11. Záver 
 
 Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo primátor mesta ukončil 
rokovanie MsZ a ešte raz pozval všetkých prítomných a spoločnú akciu dňa 21.12.2022 
poobede.  
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